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Protokoll   

 

 
 
Styrelsemöte 2014-10-20 

 

Närvarande: Per Folkesson, Anette Martinsson, Susanne Wiik, Olle Wik. Dennis Lundell, Robert 

Palovaara, Frank Stenström, Sören Arnqvist. 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Per Folkesson förklarade mötet för öppnat. 

 

2. Dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av justeringsman 

Till justeringsman valdes Olle Wik. 

 

4. Läge för Fiberfrågan  

Frank Stenström har under hösten gjort en enkät där alla har haft möjlighet att svara på om intresse för fiber 

i vårt område finns eller inte. 

Svaret på detta blev att 52% är positiva och 48% är nöjda med som det är idag. 

Styrelsen beslutade att vi nu låter Hammarö Kommun  fortsätta driva frågan. 

  

5. Kabel-TV 

Har fungerat bra. 

Vi tar upp som en fråga på årsmötet om Föreningen skall ta ut en årsavgift för leverans av 

bredband/telefoni/radio via Föreningens kabellina även om man inte får TV-tjänster levererade genom 

Föreningens kabel. 

 

6. Hemsidan 

Är nu uppdaterad och med ny logga. 

 

7. Bevattningen 

Bevattningen har generellt fungerat mycket bra i år även under den värsta torrperioden. 

Vi har haft en mindre läcka i parken där vi fick hjälp av Kommunen att laga läckan. 

Trycket är sänkt och pumparna är gjorda för ett gå jämt så nu stängs de inte av på kvällen. 

 

8. Gropen 

Gropen vid Skoghallsleden är ännu inte fylld. Dennis fick i uppdrag att kolla med kommunen om de kan 

hjälpa till eftersom de är i området pga uppförande av ljus på spåret. 

 

9. Ekonomi 

Ekonomin är i balans.  

  

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

11. Mötets avslutande  

       Ordföranden förklarade mötet för avslutat. 

 

 

Skoghall  2014-11-08 

 

Sekreterare   Justeringsman 

 

 

 ...........................................................   ..................................................................  

Anette Martinsson Olle Wik 


